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REFERAT FRA STYREMØTE (3) 
I 

NORSK IRSKSETTERKLUBB 

 
Dato:  08.04.2015 

Tid:  Kl. 20:00 – 22.15 

Sted:  Telefonkonferanse SKYPE 

Tilstede: Tore Salvesen, Tor-Hartvig Bondø, Vidar Molvær, Eli Aateigen, Lene Moen, 

Jørgen Krabbedal og Carl J. Seljestad. 

Fravær: Arnfinn Berntsen, Eldri Kjørren  

Referent: Ellen B. Dobloug 

 

 

Saker:  

     

Sak 30/15: Godkjenning av innkallingen 

  Vedtak: Godkjent.  

   

Sak 31/15: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 04.03.15  

 Vedtak: Godkjent. 

  

Sak 32/15: Årsmelding for 2014 

Tore informerte. Arnfinn må utarbeide budsjett. Tore sender ut den foreløpige 

årsberetningen i kveld eller i morgen for styrets gjennomgang og 

tilbakemelding dersom man ser at det mangler noe.  

Fristen for forslag til saker og valgkomiteen er 6 uker. Styret har ikke registrert 

at det er komme inn noe forslag fra avdelinger eller distrikt innen fristen.  

Vedtak: Beretningen må sendes ut innen 10.4. i forhold til å være innenfor 

fristen på 4 uker før representantskapsmøte.  

 

Sak 33/15: Brev til FKF 

 Tore har sendt et forslag til brev til styret i FKF til styremedlemmene for 

uttalelse pr. mail før møtet. Vedtak:  Styrets medlemmer vedtok enstemmig 

at brevet sendes FKF.  

 

Sak 34/15: Eventuelt 

- Spørsmål om Helseundersøkelsen: Hvor lenge skal den pågå? Det er ikke 

satt noen frist. Kommet inn ca. 300 svar. La den fortsette frem til 

sommeren.  Oppfordre medlemmene til å fylle ut skjemaet. Carl sørger for 

å få inn info i  «FH» nr. 3 og evt. på FH sin nettside.   

- Forslag til påmelding på NISK RS 2015. Ellen har utarbeidet et forslag som 

skal sendes avdelinger og distrikt for påmelding til RS. Styret har fått 

tilsendt dette for uttalelse. Det kunne bli endringer i forhold til foreslått 

innhold på møte lørdag, og Ellen avventer avgjørelse om endring/flytting. 

- Uønsket adferd på jaktprøver.  Blir krysset av på jaktprøveskjemaene, og 

registreres i DogWeb når arrangøren registrerer resultatene etter prøven. 

- Mail fra Eldri vedr. Fellesutstillingen: Har leid inn en skriver, da det ellers 

ikke var noen å få tak i.  Mangler nå folk til å stå i kiosken. Carl har lagt 

inn en «etterlysning» på avd. 1 sin side etter folk. 
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- Jørgen får fullmakt til å lage et forslag til en ny webside og presenterer 

dette på styremøtet før RS 8. mai. 

- Vidar ønsket et utvidet søk på hund, lik det NESK har på sin side.  Skal ta 

dette opp med Tor-Hartvig. 

 

Neste styremøte:  Fredag 8. mai kl. 1700 på Quality Airport Hotel Gardermoen. 

 

Referent: Ellen B. Dobloug 
 


